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Met deze brief informeer ik uw Kamer, zoals toegezegd tijdens het commissiedebat 
Gevangeniswezen en TBS van 19 oktober 2022, over de huidige  stand van zaken in 
het onafhankelijk onderzoek naar de mogelijke pensioenschade die oud-SBF'ers 
hebben geleden.1 Verder informeer ik uw Kamer een gesprek dat ik heb gevoerd 
met de vertegenwoordigers van de groep “SBF moet eerlijk” (hierna: de SBF-groep), 
in relatie tot mijn toezegging in het commissiedebat van 15 juni 2022.2 

Stand van zaken

Op 3 november 2022 heb ik samen met een afvaardiging van mijn departement en 
DJI een prettig gesprek gevoerd met de vertegenwoordigers van de SBF-groep en 
afspraken met hen gemaakt over het onderzoek naar pensioenschade en de 
uitvoering daarvan. Afgesproken is dat beide partijen één deskundige aanwijzen die 
gezamenlijk verantwoordelijk zijn voor het formuleren van een definitieve 
onderzoeksvraag en het uitvoeren van een onafhankelijk onderzoek. De uitkomsten 
worden door de commissie vastgelegd in een eindrapport. Beide partijen hebben 
nadrukkelijk de wens uitgesproken om met dit onderzoek tot een definitief einde 
van deze langdurig lopende kwestie te komen.

Op 19 januari 2023 heeft een eerste bijeenkomst met de commissie, de SBF-groep 
en een afvaardiging van het ministerie en DJI plaatsgevonden. Dit overleg stond in 
het teken van kennismaking met elkaar en het bepalen van de reikwijdte van het 
onderzoek. Inmiddels is de commissie daadwerkelijk gestart met het onderzoek.

1 Kamerstuk 24 587, nr. 863.
2 Kamerstukken 29 911 en 29 279 en 24 587, nr. 359.



Vervolg

De verwachting is dat de commissie dit najaar het onderzoek afrondt. Uiteraard 
informeer ik uw Kamer na afronding van het onderzoek over de uitkomsten 
hiervan.  

De minister voor Rechtsbescherming,
F.M. Weerwind


